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خبــر

رئیس حفاظت و اطلاعات دادگستری استان ایلام:
کلیه مزایده ها زیر ذره بین دادگستری

اطلاعات  و  رئیس حفاظت  گروه خبر:  سپهرغرب، 
دادگســتری اســتان ایلام گفت: کلیه مزایده های 
مشکوک و مورد اعتراض، در اسرع وقت بررسی شده 
و درصورت احراز تخلف، به صورت قاطع با متخلفین 

برخورد می شود.
پیرو تشــکیل کارگروه های هفتگانه اجرای ســند تحول 
قضائی، نخستین جلسه کارگروه تخصصی نظارت بر حُسن 
اجرای قوانین به ریاســت سیدرضا حسینی و با حضور اعضا 
در سالن جلسات حوزه ریاست دادگستری ایلام برگزار شد.
رئیس حفاظت و اطلاعات دادگســتری اســتان ایلام با 
اشاره به اهمیت و جایگاه خاص دادستانی و سازمان بازرسی 
کل کشــور در نظارت بر اجرای دقیق قوانین کشور، به بیان 
وظایــف و تکالیف این دو نهاد دســتگاه قضائی پرداخت و 
تصریح کرد: نظــارت این نهادها باید مســتمر، نظام مند و 

هدفمند باشد.
رئیس کارگروه نظارت بر حُسن اجرای قوانین دادگستری 
استان با اعلام تشکیل کمیته های فرعی و تخصصی در حوزه 
کاری ایــن کارگروه با موضوعات ویژه نظــارت بر قوانین و 
نظارت بر حُســن جریان امور، تأکید کرد: مســائل و موارد 
مهم و حســاس قضائی استان بنا بر اولویت در این کمیته ها 
مطرح شــده و پس از بحث و بررســی تصمیمات مورد نیاز 

گرفته می شود.
حســینی با اشــاره به اهمیــت و حساســیت برگزاری 
مزایده ها در اســتان و لزوم توجه جدی بر نظارت در اجرای 
تشریفات قانونی و حُســن انجام کلیه مزایده ها، از تشکیل 
کمیته فرعی مزایده ها در کارگروه نظارت بر حُســن اجرای 
قوانین خبر داد و خاطرنشان کرد: کلیه مزایده های مشکوک 
و مورد اعتراض، در اسرع وقت بررسی شده و درصورت احراز 

تخلف، به صورت قاطع با متخلفین برخورد می شود.
وی بر حضور نماینده دادستانی به عنوان نماینده قضائی 
و ناظــر در کلیه مزایده ها و ارجاع امر کارشناســی صرفاً به 
کارشناسان رسمی دادگستری اســتان تأکید کرد و افزود: 
دســتگاه های ناظر به ویژه کانون و مرکز کارشناسان رسمی 

نیز با دقت بر فعالیت کارشناسان نظارت کنند.
گفتنی اســت؛ رئیس حفاظت و اطلاعات دادگســتری 
اســتان ایلام در پایان بر جایگاه ویــژه نظارت های مردمی 
و سامانه هوشمند گزارش دهی دســتگاه قضائی در نظارت 
بر اجرای قوانین، تعیین شــعب ویژه در دادســرا و دادگاه 
درخصوص تخلفات کارشناســان و پیگیری اجرای مصوبات 

کارگروه تأکید کرد.

»تفاوت ها« اثر عکاس کردستانی در 
نمایشگاه EOD 2021 فلوریدا آمریکا

ســپهرغرب، گروه خبر: »تفاوت هــا« عنوان اثر 
عکاس فاین آرت و هنرمند کردســتانی است که در 
نمایشگاه EOD 2021 آمریکا به نمایش درآمده است.

سالار ارکان هنرمند عکاس کرستانی بعدازظهر روز گذشته 
در جمع خبرنگاران رســانه های گروهی کردستان با اشاره به 
اینکه اثر تفاوت ها از بهمن ماه جاری در نمایشگاه شهر فلوریدا 
به نمایش درآمده است، اظهار کرد: این اثر اکنون در نمایشگاه 

EOD در معرض بازدید علاقه مندان قرار دارد.
وی با بیان اینکه 15 هزار و 912 اثر از 128 کشور جهان 
 Embracing Our Differences به دبیرخانه نمایشگاه
Exhibit 2021 ارســال شد، افزود: از بین آثار ارسالی 50 
اثر منتخب شد و در نمایشــگاه در سایز بیلبورد به نمایش 

درآمده است.
ارکان یادآور شــد: اثر »تفاوت ها« از اول بهمن ماه جاری تا 
12 فروردین ماه سال 1400 به مدت 72 روز در پارک ساراسوتا 

فلوریدا آمریکا بوده و در معرض بازدید علاقه مندان قرار دارد.
این عکاس فاین آرت اضافه کرد: این نمایشــگاه سالانه 
300 هــزار بازدیدکننده دارد و از ســال 2004 تا به اکنون 

بالغ بر سه میلیون و 300 هزار بازدیدکننده داشته است.
ارکان همچنین گفت: این نمایشــگاه بین المللی از سال 
2004 ســالانه در پــارک Bayfront Sarasota فلوریدا 
برپا بوده و نمایشــگاه هرسال دارای 50 اثر هنری به اندازه 

بیلبورد است.
بــه گفته وی هدف ایــن رقابت به نمایش گذاشــتن و 
پیشــبرد آگاهی در تمامی جوامع است تا ارزش تفاوت ها را 

دانسته و منافع آن را درک کنند.
ســالار ارکان هنرمند عکاس کردســتانی متولد ســال 
1376 در شهر سنندج است و حدود پنج سال است به طور 
حرفه ای در حوزه عکاســی فعالیت می کند، او فعالیت خود 
را با عکاسی مســتند در اواخر سال 1394 شروع کرد و در 

اواخر سال 1397 به عکاسی صحنه آرایی شده روی آورد.
این عکاس کردســتانی توانسته تاکنون در جشنواره های 
مختلف داخلی و خارجی بدرخشد که نمونه آن کسب نشان 
افتخار جشــنواره ویکتور پولینســکی قرقیزستان در سال 
2017 و کســب رتبه های دوم و سوم بخش زبان و فرهنگ 

جشنواره دانشگاه ورشو لهستان در سال 2018 است.
سالار ارکان شــرکت در 25 نمایشگاه گروهی داخلی و 
خارجی را در کارنامه فعالیت کاری خود دارد و علاوه بر این 
30 اثر او هم به بخش نمایشــگاهی جشنواره های داخلی و 

خارجی راه یافته است.
کســب جایزه اهمیت کوهســتان فائو، انتخاب یک اثر 
به عنوان عکس روز نشنال جئوگرافی شرکت در شمار زیادی 
از نمایشگاه گروهی در ســنندج و دو نمایشگاه انفرادی در 
ایران و پرتغال و عکاسی سه فیلم کوتاه و یک فیلم بلند نیز 

از فعالیت های این هنرمند و عکاس جوان است.

خبــر

318 خانه هلال در کرمانشاه 
ایجاد می شود

ســپهرغرب، گــروه خبر: مدیرعامــل جمعیت 
هلال احمــر اســتان کرمانشــاه گفت: براســاس 
 318 استانداری،  با  هلال احمر  جمعیت  تفاهم نامه ای 
خانه هلال در ســطح روستاهای استان در خانه های 
اقماری که مورد نیاز اســتانداری نیست، راه اندازی 

می شود.
فرزین معتمدی در توضیح تفاوت خانه هلال و پایگاه های 
امداد و نجــات، گفت: خانه هلال یک مجموعه کوچکی در 

روستاها است که توسط داوطلبان روستا اداره می شود.
وی مســئول خانه هلال را نماینده جمعیت هلال احمر 
و جمعیــت مدیریت بحران عنوان کرد و گفت: آموزش های 
امداد و نجات و خودامدادی به مسئولان خانه هلال آموزش 

داده می شود تا آموزش ها را به روستاییان انتقال دهند.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر اســتان کرمانشاه تصریح 
کــرد: این خانه هــا محلی بــرای دپوی چــادر، امکانات و 
بسته های غذایی 72 ساعته است تا در هنگام بروز حادثه ای 
در لحظات اولیه تا رســیدن نیرو های امدادی و دیگر عوامل 

به اهالی آن منطقه خدمات رسانی شود.
معتمدی اضافــه کرد: براســاس تفاهم نامه ای جمعیت 
هلال احمــر بــا اســتانداری، 318 خانه هلال در ســطح 
روســتاهای اســتان در خانه هــای اقماری که مــورد نیاز 

استانداری نیست، راه اندازی می شود.
وی به 16 پایگاه ثابت و پنج پایگاه ســیار امداد و نجات 
در استان اشاره و بیان کرد: احداث پایگاه امداد و نجات نیاز 
به یک ســری مراحل و مجوز دارد و هر پایگاه برای ساخت 
و تجهیز به 1.5 تــا دو میلیارد تومان هزینه نیاز دارد و هر 
ماه هم برای نگهداری پایگاه به 50 میلیون تومانی نیاز دارد.
وی با بیان اینکه هفت پایگاه به زودی در استان کلنگ زنی 
خواهد شــد، گفت: طبــق تفاهم نامه هــای صورت گرفته با 
اعتباری بیش از چهار میلیارد تومان برای شهرســتان های 
کنگاور، هرسین و سرپل ذهاب که فاقد پایگاه هستند پایگاه 
جدید ساخته می شود و برای شهرستان های پاوه، جوانرود، 
ثــلاث باباجانی و گیلانغرب که مجوز پایــگاه داریم اما در 
کانکس است با اعتباری بالغ بر هشت میلیارد تومان احداث 

خواهد شد.

مدیرکل راه و شهرسازی استان ایلام خبر داد:
اختصاص 597 میلیارد تومان 
برای پروژه های راهسازی ایلام

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل راه و شهرسازی 
اســتان ایلام از اختصاص 597 میلیارد تومان برای 

پروژه های راهسازی ایلام در سال جاری خبر داد.
علی اصغر کاظمــی اظهار کرد: راهســازی از مهم ترین 
بخش های اســتان ایلام به شمار می رود که بیشترین بودجه 

استان در این بخش هزینه می شود.
وی با اشاره به اینکه برای سال آینده بودجه بسیار خوبی 
جهت پروژه های راهسازی و زیرساختی استان تصویب شده 
است، گفت: از ابتدای سال تاکنون 597 میلیارد تومان برای 

پروژه های راهسازی ایلام اختصاص یافته است.
کاظمــی تصریح کــرد: این میــزان بودجه نســبت به 
سال های گذشــته از رشد بســیار بالایی برخوردار است و 
قطعاً برای توســعه زیرســاخت های اســتان کمک شایانی 

خواهد کرد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان ایلام با اشاره به ساخت 
آزادراه و بزرگراه در اســتان، گفت: ســاخت دو آزادراه در 
اســتان در دست اجرا است و بیش از 100 کیلومتر بزرگراه 

در استان نیز تا سال آینده ساخته می شود.
کاظمی اضافه کرد: چهارخطه کردن محور ایلام- مهران 
نیز از اولویت های مهم راه و شهرســازی استان بوده که در 

سه منطقه درحال تکمیل شدن است.

جمعیت کیفری زندان ها در کردستان 
کاهش پیدا کند

ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس کل دادگســتری 
کردستان گفت: جمعیت کیفری زندان ها در کردستان 

باید کاهش پیدا کند.
حجت الاسلام والمســلمین سیدحســین حسینی صبح 
روز گذشــته در جریان بازدید از زندان و تشکیل جلسه با 
موضوع پیگیری مصوبات و میزان اجرای دســتورالعمل های 
قــوه قضائیه در امــور زندانیان و کاهــش جمعیت کیفری 
زنــدان در قروه اظهار کــرد: از برنامه های ایام الله دهه فجر 
امســال دســتگاه قضائی بازدید از زندان و دیدار چهره به 
چهره مسئولین قضائی و کلیه قضات استان با زندانیان است 
و هدف از این اقدام رســیدگی به امــور زندانیان و کاهش 

جمعیت کیفری زندان است.
رئیس شــورای قضائی استان کردستان خاطرنشان کرد: 
ما مکلــف به اجرای سیاســت ها و دســتورالعمل های قوه 

قضائیه هستیم.
حســینی افزود: اســتفاده از مجازات  جایگزین حبس، 
پابند الکترونیکی و همچنین استفاده از ارفاقات قانونی برای 
کاهش جمعیت کیفری زندان از برنامه های دوره تحول در 

قوه قضائیه است.
رئیس شــورای قضائی استان کردســتان گفت: هدف از 
بازدیــد از زندان قروه در راســتای اجرای بخشــنامه اخیر 
رئیــس قوه قضائیه مبنــی بر پایش زندانیــان و همچنین 
تحقق سیاست های حبس زدایی و ســازمان دهی و بررسی 

پرونده های زندانیان بوده است.
شــایان ذکر اســت که زندان قروه در خارج از محدوده 
شهرستان قروه قرار دارد و محکومین شهرستان دهگلان و 

بخش سریش آباد نیز در این زندان به سر می برند.
رئیس کل دادگســتری اســتان کردســتان در روند 
بازدیــد از زنــدان قروه به مشــکلات قضائــی زندانیان 
رســیدگی کرد و از وضعیت فعلی و مــدت حبس آن ها 
مطلع شــد و دستورات لازم را در راســتای تسریع حل 

مشکلات آن ها صادر کرد.

خبــر
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان لرستان:

اراضی کشاورزی چشم انتظار آب
وزارت نیرو به تعهدات خود عمل نکرد

سازمان  رئیس  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
جهاد کشاورزی اســتان لرستان با اشاره 
به عدم اجرای شبکه های انتقال آب سدها 
گفت:  استان،  دیم  کشــاورزی  اراضی  به 
متأســفانه وزارت نیرو در ایــن رابطه به 

تعهدات خود عمل نکرده است.
اسفندیار حسنی مقدم در نشست مجازی با 
خبرنگاران با اشاره به خسارت سیلاب به دو هزار 
و 200 نقطه از زیرساخت های بخش کشاورزی 
لرستان، بیان کرد: حجم خسارت های وارد شده 

حدود هزار و 400 میلیارد تومان است.
     زیرساخت های کشاورزی سیل زده 

نیازمند اعتبار
وی با تأکید بر اینکه با مساعدت های صورت 
گرفته بــه 31 هزار نفر از بهره بــرداران بخش 
کشــاورزی حدود 120 میلیــارد تومان کمک 
بلاعوض شــده اســت، گفت: همچنین تقریباً 
111 میلیارد تومان اعتبار عمرانی برای احداث 
زیرساخت های بخش کشــاورزی استان هزینه 

شده است.
رئیس سازمان جهاد کشــاورزی لرستان با 
بیان اینکه حدود 160 میلیارد تومان تسهیلات 
ارزان قیمت در اختیار کشاورزی خسارت دیده 
پرداخت شــده اســت، عنوان کرد: حدود 160 
میلیارد تومان هم اســتمهال و جریمه دیرکرد 

برای کشاورزان در نظر گرفته شده است.

حســنی مقدم، تصریــح کــرد: در خصوص 
زیرســاخت های آســیب دیده نیازمنــد اعتبار 
بیشتری هستیم که در این راستا پیگیری های از 
دولت به عمل آمده و در صورت وجود تخصیص 
اعتبار تلاش خواهیم کرد که سایر زیرساخت ها 

هم در بخش کشاورزی ساخته شوند.
     اراضی کشاورزی چشم انتظار آب

وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره 

به موضوع عدم ایجاد شبکه های پایاب سدهای 
اســتان، عنوان کرد: سد »ایوشان« بنا بوده که 
دو هزار و 400 هکتار زمین کشاورزی از طریق 

آن آبی شود.
رئیس سازمان جهاد کشــاورزی لرستان با 
بیان اینکه همچنیــن بنا بوده از طریق احداث 
سد »مروک« ســه هزار هکتار زمین کشاورزی 
آبی شــود، ادامه داد: همچنین دو هزار و 100 

هکتار از اراضی کشــاورزی نیز قرار بوده که از 
طریق سد »حوضیان« آبی شود.

حســنی مقدم، افزود: احداث ســد توسط 
وزارت نیرو اســت، انتقال و اجرای شــبکه های 
یــک و دو که آب را از ســد به زمیــن انتقال 
می دهد نیز بر عهده وزارت نیرو و شــرکت آب 

منطقه ای باید انجام شود.
     وزارت نیرو به تعهدات خود عمل 

نکرد
وی با تأکید بر اینکه در داخل زمین و اجرای 
شبکه های سه و چهار انتقال آب بر عهده جهاد 
کشاورزی است، عنوان کرد: متأسفانه همکاران 
مــا در وزارت نیرو تا کنون به دلایل متعددی که 
اعلام می کنند نتوانســته اند ایــن کار را انجام 

دهند و این قضیه مورد اعتراض ما هم هست.
رئیس سازمان جهاد کشــاورزی لرستان با 
اشاره به اینکه از سد به عنوان »تشتک تبخیر« 
در حال حاضر استفاده می شود، افزود: خواهش 
ما این اســت که شرکت آب منطقه ای و وزارت 
نیرو سریع تر نسبت به اجرای این شبکه ها اقدام 

لازم را داشته باشند.
حســنی مقدم، عنوان کــرد: در صورتی که 
وزارت نیرو به تعهدات خــود عمل کنند برای 
اجرای اجرای شــبکه ســه و چهار، آبیاری های 
تحت فشار و سیستم های نوین آبیاری در مزارع 

محدودیت اعتباری نداریم.

فرآوری »نخود« برگ برنده کرمانشاه برای اشتغال زایی
سپهرغرب، گروه خبر: استان کرمانشاه 
بــا تولید ســالانه حــدود 150 هزار تن 
نخود قطب اصلــی تولید این محصول در 
کشور است اما متأســفانه فرآوری نخود 
هزاران شغل  می تواند  که  کرمانشــاه  در 
این محصول  انجام نمی شود و  ایجاد کند، 

به صورت خام فروخته می شود.
نخود در ســطح 180 هزار هکتار از اراضی 
کرمانشاه کشــت می شود و در ســال گذشته 
150 هزار تن نخود در این استان تولید شد که 
معادل حدود 60 درصد نخود تولیدی در کشور 
اســت اما از این میزان تولید، کمتر از هزار تن 
در استان فرآوری می شود و بقیه به صورت خام 

و با قیمت بسیار پایین خارج می شود.
نخود فرآوری شــده و مشــتقات آن مانند 
نخودچی آجیل، آرد نخود، لپه و غیره طرفداران 
بسیاری را در داخل، کشورهای هم جوار و اروپا 
دارد که اگر این زنجیره تولید نخود در اســتان 
وجود داشته باشــد هم سود بیشتری را نصیب 
کشــاورز می کند و هم تحولی را در اشــتغال 

استان ایجاد خواهد کرد.
میزان تولید بالا، زمین های آبی و حاصلخیز، 
آب وهوای مطلــوب، مصرف کم آب برای تولید 
و مرغوبیت نخود کرمانشــاه نشان می دهد این 
محصول راهبردی جای کار بســیاری در استان 
دارد و درصورتی کــه بتــوان از ارزش افزوده آن 
به خوبی بهره ببریم علاوه بر اینکه از خام فروشی 
فاصله می گیریم بسیاری از جوانان کرمانشاهی 

را هم صاحب شغل و درآمد پایدار می کنیم.
90 درصد کل نخودچی موردنیاز دنیا و 99 
درصد کشــور در شــهر »ممقان« و 95 درصد 
لپه موردنیاز کشــور هم در شــهر »آذرشهر« 
اســتان آذربایجان شــرقی فرآوری می شود که 

سالانه میلیون ها دلار ارز را وارد کشور می کند 
و حدود 20 هزار شــغل را در این استان ایجاد 

کرده است.
بیش از 15 سال است دستگاه های نخودپزی 
مکانیزه با هزار و 300 کارگاه در ممقان سالانه 
100 هــزار تن نخودچی آجیلــی را فرآوری و 
روانــه بازارهــای داخلی و خارجــی می کند و 
همچنین 180 کارگاه لپه ســازی در آذرشــهر 
نیازهای داخلی را تأمیــن و از این طریق برای 

هزاران نفر اشتغال زایی شده است.
حمایت از تولیدکننده و کشاورز برای تولید 
بیشتر، تعریف بازارهای هدف داخلی و خارجی، 
حمایت از ســرمایه گذاران در این بخش با ارائه 
تسهیلات ارزان قیمت برای راه اندازی کارگاه های 
کوچک و خرید تجهیزات آن، ازجمله اقداماتی 
است که باید در کرمانشاه انجام شود تا بتوانیم 
از این ظرفیت بی نظیر برای توسعه کرمانشاه و 

کاهش آمار بیکاری استفاده کنیم.
تکمیل زنجیــره ارزش نخود و رونق صنایع 
تبدیلی در این بخش چند ســالی اســت مورد 
تأکید مدیران استانی است اما این مهم تاکنون 
محقق نشــده اســت و این در حالی اســت که 
اســتانداری  اقتصادی  امور  معاون هماهنگــی 
کرمانشاه می گوید با تمام توان به دنبال استفاده 
حداکثری از مزیت تولید و تجارت نخود هستیم 
تا با استفاده از آن و رونق صنایع تبدیلی در این 
بخش میزان اشــتغال زایی کرمانشاه را افزایش 

دهیم.
هدایت حاتمی از عزم جدی مدیران اســتان 
بــرای تکمیل زنجیــره ارزش نخــود در آینده 
نزدیک خبــر داد و ابراز امیــدواری کرد که با 
حمایــت از ســرمایه گذاران و ارائه تســهیلات 
برای فرآوری نخود که خط های بســته بندی و 
ســورتینگ، تولید لپه، تولیــد نخودچی، تولید 

کنســرو لوبیا، تولید آرد نخود، تولید خوموس 
و تولیــد خمیر نخــود برای اســتفاده در مواد 
غذایی و تهیه لقمه هــای غذایی نیمه آماده در 
آن طراحی شده، تحولی را در این صنعت ایجاد 

کنیم.
اســتان کرمانشــاه دو میلیون نفر جمعیت 
ســاکن در 14 شهرستان، 31 بخش، 32 شهر، 
86 دهستان و دو هزار و 595 روستا دارد و 2.4 
درصد جمعیت کشــور در این اســتان سکونت 
می کننــد که از این تعــداد 75 درصد در نقاط 
شــهری و 25 درصد در نقاط روستایی زندگی 

می کنند.
بیش از 950 هزار هکتار زمین کشــاورزی 
در استان کرمانشاه وجود دارد که سالانه چهار 
میلیون و 575 هزار و 814 تن انواع محصولات 
زراعی، باغی، دامی و شیلات و آبزیان در استان 
تولیــد می شــود و از مجموع جمعیت اســتان 
حدود 125 هزار بهره بردار در بخش کشاورزی 

مشغول به فعالیت هستند.
داشتن 11 اقلیم آب و هوایی، بارش های دو 
برابری نســبت به میانگین کشوری، چهار فصل 
بــودن و تولید بیــش از 98 درصد محصولات 
زراعــی و باغی در اســتان ازجمله ظرفیت ها و 
استان کرمانشاه  پتانسیل های بخش کشاورزی 
اســت که از این ظرفیت بــرای رفع بیکاری و 
ایجاد اشتغال، افزایش درآمد کشاورزان و رونق 

اقتصادی استان استفاده کرد.
میانگین نرخ بیکاری کشــور در سال جاری 
9.5 درصد که در کرمانشــاه ایــن آمار 15.2 
درصد اســت و براین اســاس حــدود 50 هزار 
کرمانشــاهی جویــای کارند که بیشــتر آن ها 
دانش آموختگان دانشــگاهی در رشته های فنی 

مهندسی هستند.

نماینده مردم خرم آباد و چگنی:

دولت به تعهدات خود عمل نکرد
آخرین خبرها از سامان دهی »فلک الافلاک«

ســپهرغرب، گروه خبر: نماینده مردم 
خرم آباد و چگنی در مجلس ضمن تشریح 
آخرین وضعیت ســامان دهی حریم قلعه 
تاریخــی فلک الافلاک، گفــت: دولت در 
پرداخت اعتبارات مصوب برای ســپاه، به 

وعده خود عمل نکرده است.
مهرداد ویســکرمی در گفت وگو با رسانه ها 
در سخنانی با اشاره به آخرین روند سامان دهی 
حریــم قلعه فلک الافــلاک، اظهار کــرد: قلعه 
فلک الافــلاک نماد تاریخ لرســتان و همچنین 

نماد سرافرازی مردم این سرزمین است.
      تأخیــر در پرداخــت اعتبارات 

مصوب سامان دهی اطراف قلعه
وی بــا بیــان اینکــه یکــی از دغدغه های 
سال های اخیر و بلکه سال های دور ما ثبت قلعه 
فلک الافلاک به عنوان اثــر تاریخی جهانی بوده 
که متأسفانه تاکنون محقق نشده است، عنوان 
کرد: یکی از بحث هایی که مطرح می شــود این 
است که حریم قلعه باید سامان دهی و آزاد شود 

تا به عنوان اثر جهانی ثبت شود.

نماینده مردم خرم آبــاد و چگنی در مجلس 
شورای اســلامی با تأکید بر اینکه پادگان متعلق 
به سپاه حضرت ابوالفضل )ع( در این راستا هنوز 
تخلیه نشده است، ادامه داد: روز گذشته در دیدار 
با سردار کشکولی فرمانده سپاه حضرت ابوالفضل 
)ع( لرســتان، ضمن طرح یک سری مسائل، این 
مسئله را هم مطرح کردیم و محور اصلی سخنان 

ما با سردار کشکولی نیز همین مورد بود.
ویســکرمی با بیان آنکه سردار کشکولی در 
این دیــدار فرمودند در توافقی که بین ســپاه 
استان و اســتانداری لرستان صورت گرفته قرار 
بود طی ســال های 96، 97 و 98 هرســال 21 
میلیارد تومــان و درمجموع حدود 60 میلیارد 
تومان به ســپاه اســتان پرداخت شود، گفت: 
درنهایت سپاه با استفاده از این اعتبار، پادگانی 
را که ســمت بسیج دانشــجویی درنظر گرفته، 

احداث کند.
وی با تأکید بر اینکه در ســال 96 مبلغ 21 
میلیارد تومان از سوی استانداری پرداخت شده 
اما در ســال های 97 و 98 اعتبــاری پرداخت 
نکرده اند، افزود: در شــهریورماه سال 99 هردو 
قسط ســال های 97 و 98 از سوی استانداری 

پرداخت شده است.
      تأخیر و تورمی موجب شد سپاه 

قادر به احداث پادگان نباشد
نماینده مــردم خرم آباد و چگنی در مجلس 
شــورای اســلامی با بیان اینکه تأخیر و تورمی 
که پیش آمده موجب شــده که ســپاه قادر به 
احداث پادگانی که قصد ســاخت آن را داشته 

نباشد، ادامه داد: در این راستا درخواست تعدیل 
کرده اند؛ با توجه به تورم، هیئتی از وزارت دفاع 
و میــراث فرهنگی، این مبلــغ را 200 میلیارد 

تومان کارشناسی کرده اند.
ویسکرمی با اشاره به اینکه پولی که باید به 
سپاه استان از ســوی استانداری پرداخت شود 
200 میلیارد تومان اســت و این درحالی بوده 
که 57 تا 58 میلیارد آن پرداخت شــده، گفت: 
حــدود یک چهارم کل مبلغ به ســپاه پرداخت 
شده و به طور طبیعی سپاه نمی تواند با این مبلغ 
پادگان را بســازد، جایی هم برای رفتن ندارد و 
امکان تخلیه پادگان امام حسین )ع( هم نیست.

وی تصریــح کــرد: البتــه با وجــود اینکه 
یک چهــارم از کل 200 میلیارد تومان پرداخت 
شده، 45 تا 50 درصد ساختمانی که برای مقر 
فرماندهی باید از طرف ســپاه ساخته می شد، 
آماده شــده؛ بنابراین برخلاف صحبت هایی که 
چرا ســپاه آنجا را تخلیــه نمی کند و مانع ثبت 
قلعــه فلک الافلاک به عنوان آثار جهانی شــده، 
متأســفانه عدم عمل دولت به تعهد خود باعث 
شده که تورم هزینه ساخت ساختمان و پادگان 

جایگزین را بالا ببرد.
      اگر اعتبارات پرداخت شود، سپاه 
ظرف یک ســال ساختمان فعلی را تخلیه 

می کند
نماینده مــردم خرم آباد و چگنی در مجلس 
شــورای اسلامی در ادامه سخنان خود با تأکید 
بر اینکه امیدواریم دولــت در مهلت باقی مانده 
130 تــا 140 میلیــارد را پرداخت کند، گفت: 

براســاس اعلام فرمانده سپاه حضرت ابوالفضل 
)ع(، اگر این اعتبار پرداخت شــود، ظرف یک 
ســال ســاختمان فعلی را تخلیه خواهیم کرد؛ 
اما با توجه به اینکه ســپاه استان جای دیگری 
ندارد، به طور طبیعی متأســفانه یکی از مفاخر 
فرهنگی اســتان همچنان امکان تبدیل به آثار 

تاریخی جهانی را ندارد.
ویسکرمی افزود: ما حتی پیگیری کردیم، از 
مجمع نمایندگان استان هم امضا گرفتیم و قرار 
بود که ثبت جهانی قلعه فلک الافلاک به عنوان 
نخســتین اثر تاریخی را پیگیــری کنیم، اما با 
توجــه به این قضیه حداقل تا یک ســال آینده 

امکان این کار وجود ندارد.
وی بــا تأکید بر اینکه شــاید دولت یازدهم 
بخواهد این کار را به نام خود ثبت کند که من 
هم امیدوارم این امر محقق شــود، ادامه داد: با 
پرداخت مابقی مبلغ کارشناســی 200 میلیارد 
تومانی که هیئــت اعزامی از طرف وزارت دفاع 
و میراث فرهنگی تعیین کرده اند، این مشــکل 

حل شود.
نماینده مــردم خرم آباد و چگنی در مجلس 
شورای اسلامی با بیان آنکه این مطالبه از بنده 
وجود داشــت که پیگیر ثبت قلعه فلک الافلاک 
و آزادسازی اطراف باشــم، گفت: منتظر اقدام 
عاجل دولت در پرداخت مبلغ کارشناسی شــده 
هســتیم تا پیگیــر ثبت این اثــر به عنوان آثار 
جهانی باشــیم؛ چراکه این امــر می تواند مایه 
افتخار فرهنگی برای اســتان باشــد و موجب 

جذب گردشگر خارجی به کشور شود.


